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Vergadering : Bestuurlijk overleg Mee Drenthe 
Datum : 15 november 2017 
Aanwezig : Namens Mee Drenthe: mw. J. Tiemersma en dhr. P. Revenboer 

Namens gemeente: wethouder dhr. H.J. Dijkstra, wethouder dhr. N.J.P. 
Lambert, mw. M. Tent en dhr. H. Wilts 

   
 

 

 Acties 
 
Opening : 
Wethouder Dijkstra heet allen welkom  
 

 

Verslag bestuurlijk overleg 17 mei:  
Tekstueel is het verslag van het bestuurlijk overleg van 6 september al vastgesteld. Er zijn 
geen op- of aanmerkingen naar aanleiding van het verslag   
 

 

 
4. Toelichting op commissievoorstel scenario’s organisatievormen toegangstaken 
sociaal domein Aa en Hunze. 
Wethouder Dijkstra stelt dat dit bestuurlijk overleg is bedoeld om elkaar te informeren over de 
stand van zaken in het bestuurlijk proces en de ontwikkelingen en nodigt Mee Drenthe uit haar 
opvatting kenbaar te maken.  Op moment van het overleg van 17 mei lagen  zowel de optie 
overheids BV en Stichting open.  Er is nadien intensief in commissies en gemeenteraad over 
dit onderwerp gesproken. Daarnaast is advies ingewonnen bij de WMO-raad. De 
besluitvorming is t.o.v. ons oorspronkelijke tijdpad daardoor enigszins vertraagd maar heeft 
bijgedragen aan een goede inhoudelijke afweging. Mee  heeft een afschrift van het 
commissievoorstel over de organisatievorm ontvangen.   
Op de vraag van mw. Tiemersma, met betrekking tot de invulling van de regierol in relatie tot 
de voorliggende keuze geeft de wethouder aan dat de gemeente niet alles zelf wil doen maar 
wel verantwoordelijk blijft.   
Na besluitvorming door de gemeenteraad in januari 2018  wordt de verdere uitwerking en 
invulling opgepakt. Hierin staat het belang van de inwoner voorop. De verwachting is dat de 
invulling in april/mei 2018 kan worden afgerond. 
Mw Tent geeft aan dat de gemeente met name sturing wil houden op de resultaten en de 
financieen. De professional moet in staat worden gesteld de taken goed uit te voeren.  
Mw Tiemersma kan zich vinden in de voorgestelde structuur. Van belang is dat er heldere 
afspraken over taakverdeling liggen tussen toegangsteam, voorliggend veld en specialistische 
inzet.  Het borgen van specialistische kennis t.a.v. cliëntondersteuning is een aandachtspunt. 
Dhr. Revenboer beaamt het belang van heldere afspraken over de opdracht tussen de 
samenwerkingspartners.  Mee Drenthe pleit ervoor de regie bij één organisatie neer te leggen. 
Transparantie in opdrachten en daarop aanspreekbaar zijn.   
Wethouder Dijkstra onderkent dat specialisme nodig blijft.  Hierbij is in het proces aandacht 
nodig voor de afstemming en overdracht tussen generalisten en specialisten. Vooral in 
jeugdzorg is de inzet erop gericht dat op- en afschaling kan worden vermeden.   
 

 
 
 

5/6. Denkrichting toegang 
Wethouder Dijkstra geeft een toelichting op de leidende principes voor de denkrichting. 
Mw Tiemersma stelt dat Mee Drenthe zich constructief opstelt. Mee Drenthe vindt het van 
belang dat gezamenlijk met de netwerkpartners de gewenste manier van werken wordt 
ontwikkeld. Welke taken in het toegangsteam worden opgenomen en welke erbij worden 
gehaald moet voor iedereen helder zijn.  Ervaringen van Mee elders laten zien dat “onder-
aannemersconstructies’ complicerend werken. Mee Drenthe bevindt zich vaak in situaties waar 
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helder is wat er moet gebeuren maar niet helder is wie dat moet betalen en wie dus de 
opdrachtgever is.  
Mw Tent  beschrijft globaal het proces. De HOW – sessies die afgelopen zomer zijn gehouden 
hebben de aandachtspunten scherp in beeld gebracht. Morgen, 16 november worden de 
bevindingen met de betrokken organisaties besproken. Het is zeer waardevol dat de 
organisaties inbreng leveren en inhoudelijk de vraagstelling zo nodig verder aanscherpen. Er is 
een programmaplan opgesteld dat voor de eerstkomende collegevergadering ter vaststelling 
zal worden geagendeerd. De nadere uitwerking vindt plaats na het bestuurlijk besluit. Hierin 
volgt verdere uitwerking van de gewenste inzet in het voorliggend veld en van de toegang. Ook 
de onderlinge samenwerking voorliggend veld met de toegang is hierin een aandachtspunt.  
De uitdaging ligt erin scherp te zijn op wat nodig is om de gewenste doelen te behalen en niet 
vanuit structuren te denken. Er moet ruimte blijven om zaken te regelen.  
 
Mw Tiemersma brengt onder de aandacht dat Mee Drenthe zich zelf intern vanuit een 
veranderende markt ook doorontwikkeld. Mee Drenthe blijft een organisatie voor 
cliëntondersteuning maar ook worden producten ontwikkeld gericht op integrale benadering 
van de cliëntvragen onder andere ten aanzien van (arbeids)participatie.  

 

7/8 Vervolgafspraken 
Na definitieve besluitvorming in de gemeenteraad van 25 januari zal gemeente initiatief nemen 
voor een afspraak over het vervolgproces.   
programma.    
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